
 
 
 

Artikel 42 vragen 
Gaan we in de binnenstad zonder verlichting de donkere dagen in? (2) 

 

 

Inleiding 

Onze vragen zijn nog geen dag oud of er komen opnieuw meldingen uit de binnenstad. In de 
Rijnstraat en het eerste gedeelte vanaf de Westdam tot de Kruisstraat ook geen verlichting is. 

De Voorstraat is ook al maanden een probleem door een kabelbreuk welke al vele keren gemeld 
is door bewoners. 

Vraag: 

Begrijpt de gemeente de urgentie van deze problemen en binnen welke termijn komen de 
oplossing? 
 
Al meerdere keren heeft Inwonersbelangen de gemeente erop gewezen dat zij een zorgplicht 
hebben m.b.t de openbare verlichting. Wij constateren dat het nog steeds niet in orde is. 
Daarnaast is de extra inspanning om de binnenstad een feestelijke uitstraling te geven de 
afgelopen jaren helemaal afgebroken en niet vervangen. 

De slingers in de platanen bij de kerk, de onder verlichting, het uitlichten van de Kazerne, de 
verlichting in de Rijnstraat inclusief de Watergoot. En nu doet ook de verlichting op de 
Groenendaal en de Hoge Woerd het niet. 
  
  
De vragen van Inwonersbelangen 
Naar aanleiding van bovenstaande hebben we de volgende vragen  

1. Waarom worden de armaturen die weggehaald zijn niet meer vervangen? 
2. Waarom duurt het zolang een storing in een redelijk termijn op te lossen? 
3. Is het contract met de onderaannemer die storingen moet oplossen nog wel acceptabel? 
4. Nadat we de storingen ook zelf hebben geconstateerd kregen we ook diverse meldingen 

van bewoners die storingen hebben gemeld en daar geen antwoord op terug hebben 
gekregen, de vraag is waarom deze mensen geen antwoord terugkrijgen? 

5. Wat gaat dit college doen om te zorgen dat we een aantrekkelijke, gezellige en veilige 
binnenstad houden?  

 
Inwonersbelangen 
Hendrie van Assem 
 


